

## 103 學年度商學院、金融學院共同科目選課注意事項(會計學)

- 1.會計學之正課和實習課一定要同班修讀，採自由選課，學生請自行上網加選並依建議修課時段優先選課。
- 2.實習課將配合授課教師班級，同一時段，不同教室，由不同教學助理輔導。
- 3.日間綜合班：
  - (1)大一優先選課第一次網路加退選：大一優先，餘額按大四及延畢生、大三、大二順序遞補。
  - (2)註冊選課當日大一僅提供原建議時段選課。
  - (3)註冊選課當日每班重補修名額開放 5 名為原則，應屆畢業生優先，下午後開放 2~3 年級。
  - (4)註冊選課日後尚有餘額者，開放網路加退選由學生自行上網選課。
- 4.夜間綜合班各階段選課資格：
  - (1)第一階段網路預選：大四及延畢生優先，餘額按大三、大二順序遞補。
  - (2)網路預選公告後尚有餘額者，於註冊選課當日：限大四及延畢生。
  - (3)註冊選課日後尚有餘額者，開放網路加退選由學生自行上網選課
- 5.會計學(一)未達 40 分者，不得續修會計學(二)。

### 2014 College of Business and College of Finance Notifications for Selecting Common Courses (Accounting)

Article 1: Accounting courses and internships must be taken from within the same program; students wishing to enroll in regular courses or internship courses must go online and manually add them in accordance with the stipulated enrollment priority and time period.

Article 2: Internship courses will match the instructor's program; enrolled students shall take internship courses at the same time, but in different classrooms, and with different educational assistants.

Article 3: Daytime Comprehensive Programs:

1. First online add/drop period priority: first-year students have priority to fill vacancies, followed by fourth-year and delayed graduation students, third-year students, and then second-year students.
2. On the day of course registration, first-year students can only select courses during the originally proposed course selection time period.
3. On the day of course registration, there are vacancies for five students who previously failed or did not complete courses; students graduating in the current year have priority, followed by (in the afternoon) second-year and third-year students.
4. If there are still vacancies after the course selection period, students can add/drop courses online.

Article 4: Evening Comprehensive Program Course Selection Criteria:

1. First stage online pre-selection: fourth-year and delayed graduation students have priority to fill vacancies, followed by third-year and second-year students.
2. Vacancies after the online pre-selection announcements on the day of the course selection are limited to fourth-year and delayed graduation students.
3. If there are still vacancies after the course selection, students can add/drop courses online.

Article 5: Students with a score of less than 40 percent in Accounting I cannot enroll in Accounting II.